
Terug in de coalitie 
Wethouder Daphne de Kruif over de eerste vier maanden in de 
coalitie

De eerste vier maanden zitten erop en het is nu al een ontzettend bijzonder 
avontuur. Op donderdagavond 19 mei werden wij als nieuw college beëdigd 
en op vrijdag 20 mei gingen wij meteen van start. Want zo is het; vanaf dag 
één ben je volledig verantwoordelijk. Je wilt, maar mag je ook vooral in gaan 
zetten voor het dorp waar je bent opgegroeid. Meer dan bijzonder vind ik zelf. 

Bij al mijn portefeuilles komen al belangrijke of bijzondere onderwerpen 
langs. Kijkend naar de sport is La Vuelta letterlijk voorbij gekomen, maar heb 
ik ook het Woudenbergse Sportakkoord mogen ondertekenen. Hier wordt 
onder andere specifiek aandacht gevraagd voor inclusief sporten, wat voor 
mij persoonlijk de komende vier jaar een belangrijk aandachtspunt is. 

Het CDA-geluid in de coalitie
Natuurlijk probeer ik ook het CDA-geluid te laten horen. Onze fractie is 
bijvoorbeeld druk bezig geweest met verschillende verkeersproblemen, 
vooral met de nadruk op veiligheid. We hebben ervoor gezord dat dit in 
het coalitieprogramma een plek gekregen heeft. Daardoor gaan we nu 
gezamenlijk met de provincie kijken we nu naar het verbeteren van onze 
fietsenstallingen en  heeft het college besloten om budget vrij te maken voor 
een verkeersveiligheid campagne. Hierin ga ik met participatie van inwoners 
onveilige verkeerssituaties aan het licht te brengen. 

Juist participatie is zo ontzettend belangrijk. Ik wil dan ook graag aan u 
vragen, schroom niet om bij mij aan te kloppen, of gewoon een berichtje te 
sturen, als u iets ziet in het dorp wat aandacht vraagt. Ik geloof namelijk dat 
wij het als partij samen moeten doen. 

Als ik dan terugkijk, lijken de afgelopen vier maanden voorbij te zijn gevlogen. 
Ik probeer mijzelf er vaak aan te herinneren dat ik ook moet genieten, want 
voordat je het weet zijn die vier maanden opeens vier jaar. 

Daphne de Kruif

Wethouder van (o.a.) Energie, Mobiliteit en Sport 
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Provinciale-statenverkiezingen 2023
Op 15 maart zijn de verkiezingen 
voor de provinciale staten 
en waterschappen, en de 
voorbereidingen zijn al in volle 
gang. De programma-commissie 
is druk met ideeën ophalen en 
schrijven.
Esther van der Hart programma

In de afgelopen maanden zijn we druk 
geweest met het ophalen van info en 
ideeën bij verschillende partijen over 
energie, economie, recreatie, wonen, 
natuur, een vitaal landelijk gebied en 
mobiliteit. We zijn op werkbezoek te 
gaan bij onder andere de Rabobank, 
Universiteit Utrecht, Transportbedrijf 
Van Bentum Woudenberg, Pon 
Logistiek Leusden, Regionaal 
Bureau Toerisme Heuvelrug en 
Vallei, boerenbedrijven, Utrechts 
Landschap en bij verschillende 
statenleden van het CDA. 

Zo ook in Woudenberg, waar 
we willen werken aan lokale 
oplossingen. We willen dat de drukte 
rond en op de N224 en N226 onder 
de aandacht blijft en dat er veilige 
fiets(snel)routes komen. Het CDA wil 
werken aan maatwerkoplossingen 
in de wetenschap dat de vraag in 
ieder dorp verschillend kan zijn.

Ontzettend veel zaken zijn met 
elkaar verwegven. Bedrijven willen 
graag investeren in duurzaamheid, 
maar lopen vast in regelgeving en 
vergunningen, of het stroomnet is 
er simpelweg niet klaar voor. In het 
verkiezingsprogramma komen wij 
met plannen die de provincie Utrecht 
sterker, groener en solidair maken. 
Het biedt oplossingen aan huidige 
en toekomstige problemen door ze 
aan te pakken met oog voor elkaar. 

Helpt u mee om mensen warm te 
maken voor de statenverkiezing? 

Nieuwsgierig naar meer? 
Kunt u niet wachten tot het 
programma gedrukt is? Kom naar 
de algemene ledenvergadering op 
21 november 2022. Hier wordt het 
programma goedgekeurd en gaat 
de campagne echt van start!

Esther op bezoek 
bij H.J. van Bentum

Zomerbezoek Wopke Hoekstra
Afgelopen zomer bracht de CDA 
vicepremier Hoekstra, minister 
Bruins-Slot en staatsecretaris 
Van Rij samen met Kamerlid 
Derk Boswijk en gedeputeerde 
Mirjam Sterk een werkbezoek 
aan ons dorp. 

Secretaris CDA Woudenberg Dennis 
Klein-Wolterink

Op het erf van melkveehouder Bert 
van Donselaar gingen zij in gesprek 
met de 40 CDA-leden uit de regio 
om van hen te horen hoe zij denken 
over allerlei onderwerpen. Na een 

openingswoord van provinciaal 
voorzitter Jacco van der Tak en 
een korte toespraak van Bert van 
Donselaar ging de achterban in drie 
groepen uiteen, ieder met een van de 
bewindslieden. 

Uiteraard kwam het stikstofbeleid 
uitgebreid ter sprake. Vooraf was 
gezegd vooral niet met ‘meel in 
de mond’ te praten, maar vooral 
eerlijk naar elkaar te zijn. Dit leverde 
veel openhartige en inspirerende 
gesprekken op. Naast stikstof 
kwam ook zaken als woningnood 
en de koopkracht aan bod. De 
bewindslieden leidde de gesprekken 
maar luisterden aandachtig wat de 
achterban te zeggen had. Dit leverde 
en hele mooie en nuttige bijeenkomst 
op, waarbij meerdere mensen 
aangaven dat het partijgevoel een 
grote boost kreeg.

De schaduwfractie
Louise Wijnberg Lid schaduwfractie

Naast Michel Hardeman en Jan 
Bessembinders zijn er ook zeven 
leden actief in de schaduwfractie.

 Met elkaar nemen wij de stukken door 
in voorbereiding op de commissie- 
en raadsvergadering allemaal vanuit 
hun eigen achtergrond. Hierbij 
stellen wij hen even aan u voor.

In de Schaduwfractie zitten nu: 

Janneke Beumer, 
Esther van der Hart, 
Martijn Haverkamp, 
Hans van der Knaap, 
Jeffrey van Korlaar, 
Rogier van Spengen,  
en Louise Wijnberg


